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Protokół  Nr 9/2008 
z posiedzenia Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności 

odbytego w dniu 20 pa ździernika  2008r. 
 
Komisja Porz ądku Publicznego i Praworz ądności w składzie:  
Budych Sylwester - Przewodniczący Komisji 
Znamirowska-Szwarc GraŜyna – Wiceprzewodniczący Komisji 
Maciejewski Mieczysław - członek Komisji 
Półtorak Wojciech - członek Komisji 
 
Porządek posiedzenia: 

 
1. Sprawozdanie z realizacji strategii gminy (w tym omówienie kryteriów oceny 

realizacji strategii z rozszerzeniem o realizację zadań inwestycyjnych w kontekście 
rzeczowo-finansowym oraz pozyskania środków pozabudŜetowych) 

2.  Ocena funkcjonowania działalności sołectw 
3.  Realizacja uchwały w sprawie szczegółowych zasad utrzymania czystości 
4.  Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 

 
Posiedzenie Komisji trwało od godz. 9.00 do godz. 1 1.00 
 
 
Ponadto w zakresie przedstawianych spraw w posiedzeniu udział wzięli: 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  
Skarbnik Aneta Nawracała 
p.o. Sekretarz Barbara Stasik 
 
 
Ad.1  
Przedstawienie sprawozdania z realizacji strategii gminy postanowiono przełoŜyć na 
późniejszy termin.  
 
Ad.2  
Komisja postanowiła, by Komisja Gospodarki i BudŜetu na posiedzeniu w dn.22.10.2008r, na 
które zostali zaproszeni sołtysi Gminy szczegółowo przeanalizowała ocenę działalności 
sołectw. 
 
Ad.3  
Szczegółowe sprawozdanie w powyŜszym temacie zostało przedstawione na sesji w dniu 
26.06.2008r. 
 
Ad.4  
 
P.o. Sekretarza Barbara Stasik  przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Burmistrza. Komisja zapoznała się z propozycją wysokości wynagrodzenia 
przedstawioną na Konwencie. Nie wniesiono uwag co do przedstawionej propozycji. 
Komisja przy 3 głosach „za” i 1 głosie wstrzymuj ącym skierowała projekt uchwały pod 
obrady sesji. 
 
P.o. Sekretarza Barbara Stasik  omówiła projekt uchwały w sprawie najniŜszego 
wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu dla pracowników 
samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Zbąszynek. Ponadto 
p.o. Sekretarza poinformowała, Ŝe odbyło się dziś spotkanie z przedstawicielami Związku 
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Nauczycielstwa Polskiego w Zbąszynku i zawarto porozumienie ustalając kwotę najniŜszego   
wynagrodzenia   zasadniczego  w  I  kategorii zaszeregowania dla pracowników 
samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Zbąszynek  w kwocie 
750,00  zł  (obecnie 655 zł) oraz wartość  jednego  punktu w kwocie 5,00 zł  (obecnie 4 zł). 
Komisja skierowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały pod obrady 
sesji. 
 
P.o. Sekretarza Barbara Stasik przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołanie 
Sekretarza Gminy Zbąszynek.  
Komisja przy 3 głosach „za” i 1 głosie wstrzymuj ącym skierowała projekt uchwały pod 
obrady sesji. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 
Zbąszynek do Stowarzyszenia  Lokalna Grupa Działania Regionu Kozła  jako członka 
zwyczajnego.  
Komisja skierowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały pod obrady 
sesji. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Świebodzińskiemu, która zakłada udzielenie pomocy na realizację 
zadania p.n.:” Budowa ciągu pieszo-rowerowego na drodze powiatowej nr 1213F w m. 
Dąbrówka Wlkp.”  oraz udzielenia pomocy rzeczowej na to zadanie w formie przekazania 
dokumentacji projektowej.  
Komisja skierowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały pod obrady 
sesji. 
 
Następnie Burmistrz Wiesław Czyczerski  omówił projekt uchwały w sprawie inkasa 
podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, takŜe w formie łącznego zobowiązania 
pienięŜnego, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. Uchwała 
wprowadza następujące wymagane regulacje: 
- określenie inkasentów poboru podatków z imienia i nazwiska 
- określenie terminu rozliczenia przez inkasenta pobranych w danym miesiącu podatków. 
Komisja skierowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały pod obrady 
sesji. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił proponowane wysokości  stawek  podatkowych,  
opłaty od posiadania psów i opłaty targowej . 
Ponadto Burmistrz Wiesław Czyczerski  zaproponował, by w kwestii podatku od środków 
transportowych nie wprowadzać zmian i pozostawić podatek na poziomie bieŜącego roku.  
Propozycje stawek przedstawionych przez Burmistrza zostały przyj ęte jednogło śnie 
pozytywnie.   

 
Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych w kwestii umorzeń dla rolników z tytułu strat 
spowodowanych suszą zaproponował, by rolnikom, którym umorzono III ratę podatku 
rolnego nie umarzano kolejnej IV raty.  
Burmistrz Wiesław Czyczerski poinformował, Ŝe podstawą do umorzenia podatku rolnego 
jest sporządzony protokół oszacowania strat spowodowanych suszą i umorzona zostanie 
tylko jedna rata podatku.  
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił proponowane zmiany w WPI i planowane 
inwestycje, które ujęte zostały w projekcie uchwały dot. zmian w budŜecie na 2008 rok. 
W uzupełnieniu Skarbnik Aneta Nawracała  omówiła proponowane zmiany pod kątem 
finansowym. 
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Komisja skierowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały pod obrady 
sesji. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  poruszył temat ustalenia bonifikaty dla ceny nieruchomości 
będących własnością gminy w przypadku ich sprzedaŜy. Burmistrz przedstawił propozycję 
treści Zarządzenia, które określałoby kryteria, według których obliczana byłaby bonifikata. 
Zarządzenie byłoby podstawą do określania bonifikaty dla potencjalnych nabywców.  
Komisja przeanalizuje treść Zarządzenia i powróci do tematu na kolejnych posiedzeniach 
Komisji. 
 
W sprawach bie Ŝących  
 
Radny Mieczysław Maciejewski  zapytał, jak wygląda sprawa sprzedaŜy mieszkań w 
budynku po starej przychodni na ul. Kilińskiego? 
W odpowiedzi Burmistrz Wiesław Czyczerski  poinformował, Ŝe obiekt obecnie jest  
wyłączony ze sprzedaŜy, najpierw Rada musiałaby podjąć decyzję o przeznaczeniu do 
sprzedaŜy, po czym nastąpiłyby dalsze procedury. 
 
Radny Mieczysław Maciejewski zwrócił się z prośbą o: 

- przesunięcie słupa na drodze gminnej w miejscowości Depot w celu umoŜliwienia 
swobodnego wjazdu, 

- postawienie na głównej drodze w miejscowości Depot znaku „Stop” bądź znaku 
informującego o drodze podporządkowanej (Dąbrówka Wlkp. w kierunku Bolewin). 

 
Przewodnicz ący Komisji Sylwester  Budych  powrócił do tematu ujęcia w planach budŜetu 
na przyszły rok połoŜenia rur oraz wykonania studzienki rewizyjnej w okolicach za posesją 
Pani R. Dudek,  jadąc ze Zbąszynka do Dąbrówki Wlkp.  
 
Przewodnicz ący Komisji Sylwester  Budych zwrócił uwagę, by w planach budŜetu na 2009 
rok ująć zamontowanie lamp na ścieŜce rowerowej na cmentarz w Dąbrówce Wlkp. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności    
  
 
Sylwester Budych 
 
 
Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. p.o. Sekretarz 
3. Skarbnik 
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 

 
 


